
Protokół Nr XXXIII/16

z XXXIII  sesji  Rady Miejskiej,  która  odbyła  się   9  grudnia  2016r.  w sali  Nr  4  Urzędu
Miejskiego  w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.
    
Stan radnych – 22, po ślubowaniu radnego 23.
Obecnych – 22 (zał. Nr  1), radni zostali skutecznie powiadomieni o sesji.
                                 
Ad.1
Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski -otworzył  o  godz. 8.00  XXXIII  sesję Rady
Miejskiej w Pabianicach, zwołaną na wniosek Prezydenta. Powitał Radnych, Prezydenta z
jego najbliższymi współpracownikami oraz pozostałych zaproszonych gości.
Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski –  radni  otrzymali porządek (zał. Nr  2). Zapytał
o uwagi do porządku. Nie było.

Ad.2
Do  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  zaproponowano  radnych: Wojciecha  Wójtowicza,
Małgorzatę Biegajło,  Monikę Cieślę. Radni wyrazili zgodę.

Głosowanie: za przyjęciem składu–21, przeciw- 0, wstrzymało się -0. Przyjęto.

Nie było zgłoszeń do  imiennego glosowania nad uchwałami.

Ad.3
Wręczenie  zaświadczenia  o  wyborze  radnego  Dariusza  Cymermana  przez
Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Sławomira Szczesio.
Obwieszczenie Komisarza Wyborczego (zał. Nr  3)

Przewodniczący  Rady   Andrzej  Żeligowski  -  obecnie  przystąpimy  do  ceremonii
złożenia ślubowania przez nowo wybranego radnego.
Proponuję,  aby ślubowanie odbywało się w następujący sposób. Odczytam rotę
ślubowania, a następnie  Pan Dariusz Cymerman  wypowie wg swojego wyboru,
słowo "ślubuję" lub zwrot "ślubuję, tak mi dopomóż Bóg".

Przewodniczący Odczytał rotę ślubowania: 
"Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście
obowiązki  radnego sprawować godnie,  rzetelnie i  uczciwie,  mając na względzie
dobro mojej gminy i jej mieszkańców".

Radny Dariusz Cymerman złożył  ślubowanie. 

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski – dzisiejsze projekty uchwał są bez opinii  
komisji ,dlatego zaproponował przegłosowanie wyrażenia zgody  na procedowaniem nad 
uchwałami bez opinii komisji.

Głosowanie: za wyrażeniem zgody  na procedowanie nad uchwałą bez opinii komisji.
– za -22, przeciw - 0, - wstrzymało się-0. Wniosek  został przyjęty przez Radę.
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Ad.4a
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła   projekt uchwały    w sprawie       zwolnienia
samorządowego zakładu budżetowego pn. Zakład Gospodarki Mieszkaniowej          z
obowiązku  wpłaty  do  budżetu  miasta  Pabianic  nadwyżki  środków  obrotowych,
ustalonej na koniec okresów sprawozdawczych – proj. nr 1,     (Zał. nr 4) 
W związku z podjęciem Uchwały Nr XXV/331/16 Rady Miejskiej w Pabianicach z dn. 16
czerwca2016  r.  o  likwidacji  zakładu  budżetowego  pn."Zarząd  Dróg  i  Zieleni  Miejskiej"
zachodzi konieczność uchylenia Uchwały Nr VIlI/82/ll Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia
29 kwietnia 2011 r. o obowiązku wpłaty do budżetu miasta Pabianic nadwyżki środków
obrotowych ustalonej na koniec okresu sprawozdawczego Przedłożony projekt uchwały na
sesję dotyczy zwolnienia z wpłat Zakład Gospodarki Mieszkaniowej.

Radna  Monika  Cieśla  –  w  uchwale  jest  zapis  -realizacja  zadań  statutowych  –  na  co
dokładnie.

Skarbnik Anna Łosiak-  powiedziałam „wpłaty nadwyżki” ale to są niedopłaty nadwyżki bo
nie ma nadwyżek,  rada musi taką uchwałę podjąć, tam są minusowe środki obrotowe nie
ma żadnych wpłat  od lat.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–22, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
XXXIII/418/16 (zał. Nr 5).

Ad.4b
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła    projekt uchwały     w sprawie       zmian w
budżecie miasta Pabianic na 2016 r. – proj. nr 2     (Zał. nr 6) 

 Zmiana kalkulacji  stawek dotacji  przedmiotowej  dla Zakładu Gospodarki  Mieszkaniowej
wynika z uaktualnienia średniorocznej powierzchni zasobów wg której naliczono czynsze,
przyjmując  wielkość  powierzchni  na  poziomie  181.628  m2  i  stawkę  kalkulacyjną  w
wysokości  16,1919 zł/m2 (dotacja  przedmiotowej  do  utrzymania  zasobów lokalowych);
uaktualnienia  planowanej  średniorocznej  ilości  osób,  przyjmując  ją  na  poziomie  8.806
osób  i  stawkę  kalkulacyjną  w  wysokości  0,8612  zł/os/m-c  (dotacja  przedmiotowej  na
obsługę administracyjną gospodarowania odpadami komunalnymi).

Pani Skarbnik - sesja zwołana w takim trybie bo jest dość dużo uchwał budżetowych i
mało dni do końca roku i  chodzi o to, żeby jednostki mogły racjonalnie wydać  otrzymane
środki i wprowadzić zadania np. „rodzina ach rodzina” gdzie muszą być wydane środki w
wysokości  35 tys. zł. Dlatego prosiła Prezydenta o zwołanie sesji.

Głosowanie: za wyrażeniem zgody  na procedowanie nad uchwałą bez opinii komisji: za 
-22, przeciw - 0, - wstrzymało się-0. Wniosek  został przyjęty przez Radę.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–22, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
XXXIII/419/16 (zał. Nr 7)

.Ad.4c
Głosowanie: za wyrażeniem zgody  na procedowanie nad uchwałą bez opinii komisji: za 
-22, przeciw - 0, - wstrzymało się-0. Wniosek  został przyjęty przez Radę.
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Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła    projekt  uchwały     w  sprawie        zmian
budżetu miasta Pabianic na 2016 r. – proj. nr 3,  (Zał. nr 8) 
W  związku  z  podpisaną  umową  pomiędzy  Wojewódzkim  Urzędem  Pracy  a  Miastem
Pabianice  na  realizację  projektu  dofinansowanego  z  budżetu  UE  pn."Rodzina  Ach
Rodzina-  pabianicki  program usług  wspierających"  wprowadza  się  w  2016  r.  środki  z
budżetu  UE  w  wysokości  35.362  zł.  Realizację  projektu
przewidziano  na  lata  2016-2018.  Całkowita  wartość  projektu  983.290  zł  w  tym:
dofinansowanie UE- 833.290 zł, wkład własny- 150.500 zł.
Program „rodzina ach rodzina”  35 tys. zł  środki unijne,  realizacja  w latach 2016- 2018.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–22, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
XXXIII/420/16 (zał. Nr 9).

Ad.4d
Głosowanie: za wyrażeniem zgody  na procedowanie nad uchwałą bez opinii komisji: za 
-22, przeciw - 0, - wstrzymało się-0. Wniosek  został przyjęty przez Radę.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła    projekt  uchwały     w  sprawie      zmian
budżetu miasta Pabianic na 2016 r. – proj. nr 4,     (Zał. nr 10) 
 dot. kwoty 162.994 zł  jest to zwiększenie dochodów i wydatków w Wydziale Edukacji
Kultury i Sportu, Żłobka Miejskiego i Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej.

-

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–22, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
XXXIII/421/16 (zał. Nr 11).

Ad.4e
Głosowanie: za wyrażeniem zgody  na procedowanie nad uchwałą bez opinii komisji:
 za -22, przeciw - 0, - wstrzymało się-0. Wniosek  został przyjęty przez Radę.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła    projekt  uchwały     w  sprawie      zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2025     (Zał. nr 12) 
Aktualizacja  WPF  na  lata  2016-2025  stanowi  obowiązek  ustawowy,  a  przygotowany
projekt  uchwały  jest  konsekwencją  podjętych  Uchwał,  wydanych  Zarządzeń  oraz
złożonego projektu uchwały na sesję w m-cu grudniu.  Szczegółowe wyjaśnienie zmian
obrazuje  załącznik  nr  3  -  „Objaśnienia  przyjętych  wartości  do  WPF  Gminy  Miejskiej
Pabianice".

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–22, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr

XXXIII/422/16 (zał. Nr 13)

.

3



Ad.4f
Głosowanie: za wyrażeniem zgody  na procedowanie nad uchwałą bez opinii komisji:
 za -22, przeciw - 0, - wstrzymało się-0. Wniosek  został przyjęty przez Radę.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła    projekt  uchwały     w  sprawie       zmian
budżetu miasta Pabianic na 2016 r. – proj. nr 5   (Zał. nr 14) 
Zwiększenie  dochodów  w  Miejskim  Zakładzie  Pogrzebowym  następuje  z  tytułu
zwiększonych w porównaniu do planowanych dochodów o kwotę  20.000 zł.  Uzyskane
środki przeznacza się na zwiększenie wydatków bieżących w tym: zakup kwiatów, zniczy ,
trumien, paliwa, opłat z tytułu kremacji, ochrony terenu cmentarza, prania odzieży zgodnie
z zaleceniami ochrony biologicznej.

Radny Piotr Różycki- dlaczego uchwały nie są dekretowane przez radcę prawnego.

Skarbnik Anna Łosiak- to jej niedopatrzenie  przeprasza. 

Mecenas Wojciech Czerwiński- nie zgłasza zastrzeżeń do projektu uchwały.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–22, przeciw-0, wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr
XXXIII/423/16 (zał. Nr 15).

Ad.4g
Głosowanie: za wyrażeniem zgody  na procedowanie nad uchwałą bez opinii komisji.
 za -22, przeciw - 0, - wstrzymało się-0. Wniosek  został przyjęty przez Radę.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz -  przedstawił    projekt  uchwały     w sprawie
nabycia na własność Gminy Miejskiej Pabianice  nieruchomości  niezabudowanej
położonej w Pabianicach przy ul. Rypułtowickiej 10.     (Zał. nr 16) 
Nieruchomość  niezabudowana  położona  w  Pabianicach  przy  ul.  Rypułtowickiej  10
oznaczona jako działka nr 113 o pow. 17.431 m2, stanowi współwłasność osób fizycznych,
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Pabianic przeznaczona
jest pod ulicę (KDZ) prostopadłą do ulicy Rypułtowickiej. Do tut. Urzędu wpłynął wniosek
współwłaścicieli nieruchomości o jej wykup.
Z uwagi na fakt, iż gmina zobowiązana jest do nabywania nieruchomości przeznaczonych
w  planie  zagospodarowania  przestrzennego  pod  drogi  publiczne  w  negocjacjach  ze
właścicielami  ustalono  cenę  w  oparciu  o  operat  szacunkowy  wykonany  przez
rzeczoznawcę  majątkowego.  W  związku  z  powyższym,  Prezydent  Miasta  przedkłada
Radzie  Miejskiej  projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  położonej  w
Pabianicach przy ul. Rypułtowickiej 10.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–21, przeciw-0, wstrzymało się -1. Podjęto uchwałę Nr
XXXIII/425/16 (zał. Nr 17).

Ad.4h
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski przedstawił    projekt uchwały     w sprawie
zmiany uchwały  NR XXXI/415/16 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 8 listopada
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2016 r. w sprawie określenia  składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w
Pabianicach.     (Zał. nr 18) 
Projekt  uchwały  zostaje  przedłożony  w  związku  z  wyborem  nowego  radnego  Pana
Cymermana, który złożył oświadczenie dot. woli pracy w komisji gospodarki komunalnej
oraz budżetu i finansów. Ponadto do Biura Rady wpłynęły wnioski radnych Moniki Cieśli,
Małgorzaty Biegajło, Piotra Majchrzaka, Joanny Kupś, Andrzeja Żeligowskiego, Wojciecha
Wójtowicza dotyczące zmian komisji, w których radni chcą pracować.
Ponadto chciałbym zwrócić Państwa uwagę, że w projekcie uchwały jest pozostawione
miejsce na przedstawiciela klubu radnych PIS w składzie Komisji Rewizyjnej. 
Zgodnie  z  ustawą  o  samorządzie  gminnym  w  skład  Komisji  Rewizyjnej  wchodzą
przedstawiciele  wszystkich  klubów radnych  Rady.  Ustawa zatem daje  prawo każdemu
klubowi do delegowania swojego przedstawiciela. 

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski - przedstawiciel klubu radnych PIS w Komisji
Rewizyjnej Pani Monika Cieśla złożyła rezygnację z członkostwa w ww. komisji.
Przewodniczący Rady wystąpił  z pisemną prośbą do Przewodniczącego klubu radnych
PIS o wskazanie kolejnego przedstawiciela do Komisji Rewizyjnej- do dnia dzisiejszego
taka osoba nie została zgłoszona, dlatego też w tym miejscu chcę zapytać oficjalnie Pana
Tadeusza  Feliksińskiego  i  członków klubu  radnych  PIS  czy  jest  kandydat  do  Komisji
Rewizyjnej ?.
Pragnę przypomnieć, że w orzecznictwie NSA ukształtował się pogląd w sprawie składu
Komisji Rewizyjnej, z którego wynika, że klub który nie korzysta ze swojego prawa i nie
wystawia swojego kandydata, nie ma następnie prawa do kwestionowania ustaleń komisji
rewizyjnej  w trakcie  kontroli.  Takie  zachowanie  klubu  nie  ma też  wpływu  na  ważność
wyboru składu komisji rewizyjnej.
Z  treści  orzeczenia  NSA  z  2013 roku wynika,  że jeżeli  klub radnych nie  korzysta z
zagwarantowanego  mu  przez  ustawę  uprawnienia  i  odmawia  wskazania  swojego
przedstawiciela do komisji rewizyjnej, to komisja ta powinna zostać powołana przez radę z
pominięciem  przedstawiciela  tego  klubu.  Nieskorzystanie  przez  klub  radnych  z
ustawowego prawa do posiadania swojego przedstawiciela w komisji rewizyjnej nie może
bowiem uniemożliwiać utworzenia komisji i prowadzić do paraliżowania pracy rady .
O  zaistniałej  sytuacji  zostanie  poinformowany  Wojewoda  i  RIO,  przekazana  zostanie
całość korespondencji i dokumentacji.
Ponadto  wyraźnie  pokreślić,  że  w przypadku zmiany stanowiska  i  wskazania  osoby z
klubu PIS niezwłocznie zostanie skład komisji rewizyjny uzupełniony o wskazaną osobę.

Radny Tadeusz Feliksiński - poprosił jeszcze o czas.

Radny  Wojciech  Wójtowicz-zgłosił  akces   do  Komisji  Oświaty,  wprowadzono  to  jako
autopoprawkę do uchwały.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–19, przeciw-0, wstrzymało się 3. Podjęto uchwałę Nr
XXXIII/425/16 (zał. Nr 19).

Ad.5
Zastępca  Prezydenta  Aleksandra  Jarmakowska-Jasiczek  –  zaprasza  w  niedzielę  na
jarmark  świąteczny i paradę o godz. 15.00

Załącznik Nr 20 -płyta CD
Załącznik Nr 21 -teczka Komisji Uchwał i Wniosków.
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Załączniki  do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Pabianicach ul. Zamkowa 16, pokój 31.

Przewodniczący Rady   Andrzej  Żeligowski –  o  godz 8.45 zamknął  XXXIII  sesję  Rady
Miejskiej w Pabianicach.

Protokółowała :                                                             Przewodniczył:

Monika Ludziejewska                                                 Andrzej Żeligowski
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